

免責聲明

儘管我們已採取合理措施，確保在本網站範圍內（包括相關產品）所提供的資訊的準確性，但本網站的所有用戶都應瞭解：

- 1.本網站不保證或暗示任何此類資訊和相關產品的準確性、完整性和時效性。除適用法律有規定且不能予以排除、限制或修改的擔保外，所有資訊都"按原狀"提供，並無任何類型的擔保。
- 2.本網站所提供的所有資訊和相關產品，不論是何種性質，都不應視為在建議、誘導或鼓勵公眾買賣任何金融產品或其他任何金融工具。
- 3.本網站用戶承認並同意：對金融產品進行的任何投資都具有一定程度的不確定性，這是由此類投資的性質決定的。這也表明任何具有此類性質的投資都存在風險，而用戶需要獨自對風險負責。證券類投資可能貶值，這也許會造成您失去全部投資。
- 4.任何金融產品過去的業績並不能保證將來的表現，且此處的任何內容均不得解釋為聲明或暗示過去的業績或趨勢可以保證將來的表現。
- 5.使用本網站的前提條件是用戶承認並同意：不論用戶如何使用本網站提供的資訊和相關產品，或是根據這些資訊做出了有關買賣金融產品的何種決定，用戶必須獨自承擔責任。
- 6.本網站用戶還需瞭解，本網站從不會向個人提供財務建議，也不會以任何方式就個人的財務狀況為其提供幫助或建議。經本網站提供的或在本網站上提供的任何資訊均不構成針對個人的投資建議，也不構成任何法律、會計、稅務或其他專業建議。本網站建議用戶，若沒有事先諮詢熟知您個人財務狀況的專業顧問，請不要根據本網站上的資訊和相關產品做出任何形式的投資決定。交易可能不適合本網站的某些用戶。
- 7.綜上所述，所有因使用本網站的資訊和相關產品而直接或間接導致的任何法律責任，特別是本聲明第 3 條所描述的情形，均在法律允許的最大範圍內予以排除。在不限制上述條款的條件下，對任何因使用本網站及此處所含資訊而造成的任何收入、收益或利潤損失，或任何間接、後果性、特殊或附帶損失概不負責，同時對任何性質的第三方索賠亦不負責，即使本網站已被告知發生此類損失的可能性亦不例外。保留隨時提高點差或保證金的權利，以及根據自身判斷，在合適情況下採取措施增加程式或限制條件的權利。

8.若本網站出現中斷、故障或暫時無法使用的情況，即使由此造成所提供的資訊和相關產品不準確、不可訪問或不完整，本網站對此概不負責。

9.若在任何國家、州或地區，發佈和傳播本網站包含或提及的服務或產品會違反當地法律法規，則該國家、州或地區的居民不能使用此類服務或產品。

10.本網站不保證網站不會出現中斷或延遲，或者沒有病毒或其他有害元素。保留隨時在不另行通知的情況下變更本網站及此處提供的所有資訊。

Disclaimer

Although we take reasonable steps to ensure the accuracy of the information provided within the scope of this website (including related products), all users of this website should be aware that:

1. This website does not guarantee or imply the accuracy, completeness and timeliness of any such information and related products. Except for warranties which are required by applicable law and which cannot be excluded, limited or modified, all information is provided "as is" without warranty of any kind.

2. All information and related products provided on this website, regardless of their nature, should not be regarded as suggesting, inducing or encouraging the public to buy or sell any financial products or any other financial instruments.

3. Users of this website acknowledge and agree that any investment in financial products involves a certain degree of uncertainty, which is determined by the nature of such investments. It also goes to show that any investment of this nature involves risks and that the user is solely responsible for the risks. Investments in securities may lose value, which may cause you to lose your entire investment.

4. The past performance of any financial product does not guarantee future performance, and nothing herein shall be interpreted as stating or implying that past performance or trends can guarantee future performance.

5. The prerequisite for using this website is that the user acknowledges and agrees: No matter how the user uses the information and related products provided by this website, or what decisions he makes about buying and selling financial products based on this information, the user must bear sole responsibility.

6. Users of this website also need to understand that this website never provides financial advice

to individuals, nor does it provide help or advice in any way regarding an individual's financial situation. Any information provided through or on this website does not constitute individual investment advice, nor does it constitute any legal, accounting, tax or other professional advice. This website advises users not to make any form of investment decision based on the information and related products on this website without first consulting a professional advisor who is familiar with your personal financial situation. Transactions may not be suitable for some users of this website.

7. In summary, all legal liabilities arising directly or indirectly from the use of the information and related products on this website, especially the situations described in Article 3 of this statement, are excluded to the fullest extent permitted by law. Without limiting the foregoing, in no event shall we be liable for any loss of income, profits or profits, or for any indirect, consequential, special or incidental loss arising out of the use of this website and the information contained herein, and shall not be liable for any We are not responsible for third-party claims of any nature, even if we have been advised of the possibility of such damages. We reserve the right to increase spreads or margins at any time, and to take steps to add procedures or restrictions where appropriate based on our own judgment.

8. If this website is interrupted, malfunctioned or temporarily unavailable, this website will not be responsible even if the information and related products provided are inaccurate, inaccessible or incomplete.

9. If in any country, state or region, publishing and disseminating the services or products contained or mentioned on this website would violate local laws and regulations, residents of that country, state or region may not use such services or products.

10. This website does not guarantee that the website will not experience interruptions or delays, or that it will be free of viruses or other harmful elements. We reserve the right to make changes to this website and all information provided here at any time without notice.